

رقية شمسان الكثيري

الجنسية: يمنية.

العنوان: شارع نواكشوط بجوار معهد اكسيد

الهاتف: 733197115

البريد الالكتروني: dr_alkathiry@yahoo.com

المؤهلات:

- 2001 – 2002 بكالوريوس في الطب العام والجراحة من جامعة العلوم و التكنولوجيا بتقدير عام جيد جدا , و الترتيب الاول .
- 2011 شهادة الجزء الاول للزمالة العربية لاختصاص الامراض الباطنة (البورد العربي)
- 2013 شهادة اكمال التدريب للزمالة العربية لاختصاص الامراض الباطنة (البورد العربي)

الدورات :

- 2014 ورشة عمل تحضير دليل التدريب السريري وكفايات المرحلة السريرية , في مركز التعليم الطبي و التدريب بجامعة العلوم و التكنولوجيا .
- 2013 ورشة عمل في التدريب السريري : التحديات والحلول و بكلية الطب و العلوم الصحية بجامعة العلوم و التكنولوجيا .
- 2009 المؤتمر الطبي الثالث للاتحاد اليمني لأمراض الجهاز المعدي والمعوي و الكبدى .
- 2007 دورة في معالجة حالات ال IMCI
- 2004 – 2005 دورة تدريبية في قسم الموجات فوق الصوتية بمستشفى الأم.

الخبرات:

- 2009 اعمل حتى تاريخنا هذا في هيئة مستشفى الجمهوري التعليمي .
- 2014 – 2015 عملت كاختصاصية امراض الباطنة في المجمع الطبي التابع لجامعة العلوم و التكنولوجيا .
- 2006 – 2008 عملت في مركز بني حواث للأومة و الطفولة .
- 2004 – 2006 عملت في المركز الطبي الاول لجامعة العلوم و تكنولوجيا .
- 2004 تطوع في قسم الباطنية في هيئة الثورة العام النموذجي.

Curriculum Vitae

Ruqaya Shamsan Al-Kathiry

NATIONALITY: Yemeni

ADDRESS: Sana'a - Nouakchott .St beside Exceed Institute or Sabha Mosque

PHONE: 733197115

E-MAIL: dr_alkathiry@yahoo.com

Qualifications:

- 2001 – 2002 Bachelor Degree in Medicine, from the Faculty of Medical Sciences, University of Science and Technology, Sana'a, Yemen.
- 2011 Part one Certificate for Internal Medicine (Arab Board).
- 2013 Training Completion Certificate in Internal Medicine (Arab Board).

Courses:

- 2014 participated in the workshop of Preparation of Clinical Training Guide & the Competences of the Clinical Stage, at The Medical Education Training Center, University of Science and Technology.
- 2013 participated in the workshop on Clinical Training Challenges & Prospective, at the Faculty of Medical & Health Science, University of Science and Technology.
- 2009 attended the 3rd National Congress of the Yemeni Gastroenterology & Hepatology Association.
- 2007 attended the IMCI Case Management Course, at Al- Sabeen Hospital.
- 2004 – 2005 a course in Ultrasound in Al-Um Hospital.

Experience:

- 2009 works till now in Al Jomhuri Hospital.
- 2014 -2015 worked in the Medical Complex of University of Science and Technology.
- 2006-2008 worked in Bani Howath's Mother & Child Health Center.
- 2004 -2006 worked in the First Medical Center of University of Science and Technology.
- 2004 volunteered as a doctor in the Medical Department in Al-Thawra Hospital.